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ZGLOSZENIE INTERPELACJI 
NA SESJI RADY MIASTA 
w dniu 19 grudnia 2013 r. 

W sprawie skarg mieszkancow Osiedla ,,Gwark6ww na fetor w zwiazku z niska emisia 
dymow. 

Mieszkaficy Osiedla „Gwarkow" bardzo cz?sto podnosza. w swoich skargach temat 
zwiazany z fetorem w zwiazku z niskâ  emisjâ  dymow, a szczegolne nasilenie wyst?puje 
w godzinach wieczornych i nocnych. Mieszkancy podejrzewaja^ ze jest to wynikiem spalanych 
w przydomowych kotlowniach roznego rodzaju odpadow. 

1. He tego typu skarg trafilo do UM? 

2. Czy zdiagnozowano sygnalizowany problem? 

3. Jakie sâ  przyczyny wydobywajâ cego si? fetoru? 

4. Jak cz?sto przeprowadzane sa. kontrole piecow w przydomowych kotlowniach i jakie sa. 

5. Jakie dzialania podjeto, badz zamierza si? podjac, by sygnalizowany problem 
definitywnie rozwiazac? 

ustalenia? 


